

Jennifer Alexander

From: Jennifer Astrologo
Sent: Wednesday, July 19, 2017 9:11 AM
To: Jennifer Alexander
Subject: FW: Review of the Transportation Standards / Examen des normes pour le transport

From: Accessibility Directorate of Ontario [mailto:accessibility@ontario.ca]
Sent: July-17-17 12:29 PM
To: Jennifer Astrologo
Subject: Review of the Transportation Standards / Examen des normes pour le transport

Subject: Review of the Transportation Standards – Notice of extension for the public comment period

Objet : Examen des normes pour le transport – Avis de prolongation de la période accordée au public pour formuler des commentaires

La version française suit le texte anglais.

In order to provide individuals and organizations with additional time to review the Transportations Standards Development Committee's Initial Recommendations Report and provide feedback, the ministry has extended the closing of the public comment period from July 19, 2017, to July 31, 2017.

To participate, visit www.ontario.ca/page/consultation-improving-accessibility-standards-transportation for information on the Standard Development Committee's proposed changes and how to provide feedback.

The Committee welcomes your comments and thanks you in advanced for your interest in improving accessibility in the Province of Ontario.

Dans le but de donner aux particuliers et aux organismes plus de temps pour examiner les premières recommandations du Comité d'élaboration des normes pour le transport et faire parvenir leurs commentaires, le ministère a reporté la date de clôture de la consultation publique du 19 juillet 2017 au 31 juillet 2017.

Pour participer à cette consultation et obtenir de plus amples renseignements sur les changements proposés par le Comité d'élaboration des normes pour le transport et sur la façon d'envoyer vos commentaires, visitez www.ontario.ca/fr/page/consultation-ameliorer-la-norme-daccessibilite-pour-le-transport.

Le Comité veut savoir ce que vous pensez et vous remercie à l'avance de l'intérêt que vous portez à l'amélioration de l'accessibilité dans la province de l'Ontario.